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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012. év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (I) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48.* 5., 13.
pontja szerinti feladatkörében eljáró Varga Mihály Nemzetgazdasági minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Tudják már, hagy mennyi gyermek részesült idén nyáron szociális étkeztetéshen? ”
címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábbi kérdésemre adott válaszában Rétvári Bence államtitkár úr azt írta, hogy ,,Az étkeztetett
gyermekek pontos létszáma a szánidei gyermekétkeztetés céljára szolgáló 2016. évi központ i
költségvetési támogatás elszámolását követően állapítható majd meg, mely adat várhatóan má r
október végén a Nemzetgazdasági Minisztérium rendelkezésére fog állni. "

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól
1. Mennyi gyermek részesült idén a nyári szociális étkeztetésben? Mennyi vol t

köztük bölcsődés, óvodás illetve iskolás gyermek?
2. Mennyi gyermek nem jutott hozzá a támogatáshoz, bár jogosult lett volna rá ?
3. Mennyi forintot fordított nyári szociális étkeztetésre a költségvetés?
4. Összességében mennyivel kellett az önkormányzatoknak kiegészíteniük a z

állami forrást?
5. Mekkora központi forrásra lenne szükség ahhoz, hogy minden jogosul t

gyermek részesülhessen az étkeztetésben ?
6. Ahol nincs főzőkonyha, ott milyen módon biztosítják az étkeztetést? Mivel

előző kérdésemnél nem kaptam erre választ ezért ismét megkérdezem: ez
mennyiben felel meg a „menzareform” követelményeinek?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016. október 27 . ,
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